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نتیجه مجمع سالانه فدراسیون فوتبال با تساوی یک بر یک بین وزارت ورزش و 
فدراسیون فوتبال به پایان رسید. در این مجمع هم اساس نامه اصلاح نشد و هم 
اینکه انتخابات فدراســیون فوتبال به سال 95 رفت. مجمع سالانه فدراسیون 

کادمی ملی المپیک آغاز شد. فوتبال امروز از ساعت 13:43 در آ
در ابتدای این مجمع رای گیری جهت انتخاب ناظران مجمع برگزار شــد و سه 
نفر در این رابطه انتخاب شــدند. در ادامه عملکرد فدراســیون فوتبال در سال 
گذشــته مورد بحث قرار گرفت و کلیپی در همین رابطه برای اعضای حاضر در 

مجمع فدراسیون پخش شد.
بعد از پایان کلیپ، کفاشــیان اعلام کرد 65 نفر از 74 نفر در این مجمع حضور 
دارند و به این ترتیب جلســه رســمی دارد. او در ادامه افزود: تیم ملی فوتسال، 
فوتسال بانوان و تیم ملی بزرگسالان ما همچنان در آسیا اول است. ما به همراه 

ژاپن و استرالیا با اعلام AFC جزو توسعه یافته های ورزش آسیا هستیم.
دقایقی بعد از آغاز رســمی جلســه، محمود گودرزی وزیــر ورزش و جوانان در 

مجمع حاضر شد.
پس از اظهارات کفاشیان، ایمان زاده، خزانه دار فدراسیون درباره وضعیت مالی 

و صورت های مالی فدراسیون توضیحاتی ارائه داد.
پس از قرائت گزارش خزانه دار، صورت های مالی قرائت شد.

پــس از قرائت صورت های مالــی، طاهری مدیرعامل پرســپولیس مطالبی را 
عنوان کرد. وی گفت که اطلاعاتی در گزارش برنامه بودجه 93-94 آمده که با 

صورت های مالی مغایر است.
این مسئله به جر و بحث او با حسابرس مجمع منجر شد و حسابرس مدعی شد 
متوجه منظور طاهری نمی شــود. در ادامه کفاشیان در این قضیه دخالت کرد 
و گفت: برنامه و بودجه ای که در اختیار شماســت رسمی نیست بلکه اظهارات 

حسابرس رسمی است.
کفاشیان افزود: شما اگر اعتراض یا ســوالی در این باره دارید می توانید مطرح 
کنید ولی این مطلب را خطاب به آنچه حســابرس ارائه داده مطرح کنید چراکه 

آن مطالب رسمی است نه بحث برنامه و بودجه.
در ادامه طاهــری گفت: ایراد دیگری که به گزارش ها وارد اســت این که ثبت 
رسمی برای اینکه ســازمان لیگ متعلق به فدراسیون اســت یا نه انجام نشده 

است.
در ادامه حســابرس گفت: ما کار خود را درســت انجام داده ایــم و از این بابت 
مطمئن باشید. ما دقیقا می دانیم چه کار می کنیم. من 34 سال حسابرس مستمر 

بوده ام و دکترای حسابرسی دارم و به کارم مطمئنم.
مجمع عمومی فدراسیون فوتبال

در ادامــه قنبرزاده مدیرعامل نفت تهران انتقاداتی را مطرح کرد. او گفت: ما به 
استناد ماده 70 اساسنامه فدراسیون فوتبال این حرف را می گوییم. در اینجا آمده 
بازرسان مســتقل و کاملا شفاف مسائل را مطرح کنند. منطقم می گوید بازرس 
تایید کار حســابرس را انجام دهد. فیلم مجمع سال گذشته موجود است. بنا بر 
پیشنهاد کفاشیان مقرر شــد دو موسسه مجزا کار حسابرسی و بازرسی را انجام 
دهند ولی این موضوع رخ نداده و می بینیم یک موسسه کار حسابرسی و بازرسی 
را انجام داده اســت. این درحالی است که این مسئله با اساسنامه فدراسیون در 

تضاد است. این اشکال وجود دارد و امیدوارم پاسخ دهید.
کفاشیان در پاسخ گفت: این طور نیست که دو نفر بازرسی را انجام داده باشند. 
در اینجا بازرس اصلی و بازرس علی البدل مطرح اســت. در پاسخ به کفاشیان، 
قنبرزاده گفت: چنین چیزی نیســت. شــما فیلم را بازنگری کنید. اگر چیزی 
مصوب شــده باشد قانونی است یا نه؟ در مجمع سال قبلی این مسئله پیشنهاد 

شد و پیشنهادش را خود شما )کفاشیان( دادید.
کفاشیان گفت: افراد حاضر در آن جلسه امضا کردند.

قنبرزاده گفت: کاری ندارد. شــما می توانید دو دقیقه از آن فیلم را ببینید. الان 
فیلم پیش من موجود است و نمی خواهم وقت جلسه را بگیریم. شما به عنوان 
حســابرس باید فیلم را بینید. اگر حرف من درســت بود گزارش شما باید ابطال 

شود.
در پاســخ به قنبرزاده، حســابرس مجمع گفت: ما به عنوان حسابرس و بازرس 

این را امضا کرده ایم. چه اشکالی دارد که هر دو کار را ما انجام داده باشیم؟
بعد از از اظهارات او، قنبرزاده اعتراضاتی را مطرح کرد که با درخواست کفاشیان 

از ادامه بحثش منصرف شد.
همچنین دبیری در واکنش به اظهارات قنبرزاده گفت: اگر حتی این مســئله 

تصویب شده بود، باید به مجمع می رفت تا آنجا تصویب می شد.
در ادامه کردنوری نماینده باشــگاه اســتقلال گفت: می شــد که این گزارش 
شــفاف تر باشــد. من راجع به بند اولی که ســازمان مالیاتی مطرح کرده است، 
پیشــنهاد می کنم با توجه به اینکه بــه بدهی ها حداقل 3 درصــد جریمه تعلق 
می گیرد، خوب است از انباشت آنها جلوگیری کرد. این به نفع فدراسیون است. 
مسئله بعدی هم به صدا و سیما بر می گردد. صدا و سیما یک حقی برای خودش 
قائل اســت. خوب بود در مدیریت مالی در این قسمت توجه بیشتری می شد تا 
زیان کمتر شود. یک مسئله هم ماده 12 بود که آنجا آمده عدم ثبت فدراسیون 
فوتبال در ثبت شرکت ها است. این یک سابقه دیگری دارد. شما اشاره کرده اید 
که یکی از اهداف فدراسیون احترام به اساسنامه فیفا است. تمامی بندهای آن 

در گذشته برگردانده شد تا اساسنامه جدید آماده شود.
در ادامه مجمعریال گودرزی وزیر ورزش صحبت کرد و گفت: امیدوار هســتم 

که خداوند توفیقات بیشــتری به شما عزیزان حاضر بدهد. دو خبر خدمت شما 
می خواهم بگویم. یکی خوب اســت و یکی بد. متاســفانه یکی از یاران زحمت 
کش و عزیز در عرصه ورزش یعنی ســید جواد رفوگر از دنیا رفت. خبر خوب هم 

بهتر شدن جناب آقای آبشناسان رئیس سابق فدراسیون فوتبال ایران است.
وزیر ورزش افزود: دولت تدبیر و امید به پیشنهاد بنده دیروز تصویب کرد که حق 
پخش متعلق به ورزش اســت. 90 درصد این حق پخش به فوتبال برمی گردد. 
چیزی حدود 300 میلیارد تومان درآمدی اســت که ســالانه حق فوتبال است 
ولی به آن تعلق نگرفته اســت. مجلس شورای اســلامی هم در تایید یا رد این 

لایحه تاثیرگذار است.
وی اضافه کرد: ما به عنوان معلم ورزش قائل به این هستیم که باید به ورزش به 
عنوان یک امر فرهنگی نگاه کرد. باید از چیزی که خدشه ای به خانواده ورزش 
وارد کند، جلوگیری کرد. ما نزدیک انتخابات فدراسیون فوتبال هستیم. لوایح، 
طرح ها، آیین نامه ها و .. نباید این شائبه را ایجاد کند که من نوعی چگونه ارتقا 
پیدا می کنم یا جایم حفظ می شود. ممکن است افراد پوئن هایی به هم بدهند. 
البته مذاکره و لابی کردن غیرقابل اجتناب اســت ولی اگر این مســئله به ما در 
مصوبات و آیین نامه و اساســنامه غلبه پیدا کند، موضوع شــکلی دیگری پیدا 
می کند. انتخابات است و همه به دنبال ارائه برنامه برتر هستند و امیدوارم یک 
اتفاق خوبی رخ دهد و شرایط بهتری در برنامه ها داشته باشیم. البته نه به این معنا 
که فدراســیون فعلی عوض شود یا نشود. کل حرف من این است از تصمیماتی 

که شائبه ایجاد می کند، جلوگیری کنیم.
گودرزی در پایان افزود: از هیات رئیســه و ریاست فدراسیون تشکر می کنم که 
با تنگناها تلاش می کنند و ان شاءالله بتوانیم پایه های نظام مقدس جمهوری 

اسلامی را محکم تر کنیم.
پس از اظهارات وزیر ورزش، کفاشیان گفت: من از مجمع می خواهم که لوایح 
وزارت ورزش که احیا کننده ورزش اســت، را حمایت کنند تا نمایندگان مجلس 

آن را تصویب کنند.
پس از اظهارات کفاشیان، طاهری بار دیگر صحبت کرد. البته صدای مدیرعامل 
پرسپولیس در سالن خبرنگاران شنیده نمی شد چراکه بلندگوی او قطع بود. پس 
از او عابدینی صحبت کرد و گفت: این گزارش را به چند بخش می توان تقسیم 
کرد، اینکه چرا سال ها است تکلیف دو ساختمان باشگاه استقلال و پرسپولیس 
را روشــن نمی کنند؟ چرا سازمان لیگ از فدراسیون فوتبال مستقل نمی شود؟ 

همین الان می توان با یک کمیته سه نفره تکلیف این دو مسئله را روشن کرد.
در ادامه این مجمع، دبیری در واکنش به انتقاد چند عضو از اساسنامه و اینکه 
چرا بند بند رای گیری نمی شــود، گفت: حسابرس ما به صورت مشروط قبول 
کرده و اصلاحاتی را قبول کرده اســت. من نمی دانم منظور دوستان از بند بند 

بررسی کردن چیست؟
در ادامه پورکیانی قائم مقام استقلال خوزستان گفت: من از خوزستان به اینجا 
آمده ام. از یک و نیم ســال پیش تا الان هیچ کمکی بــه فوتبال نکرده ایم. یک 
مقدار به وقت هم احترام بگذاریم. من با اجازه دوستان می خواهم اینجا را ترک 
کنم و هیچ چیزی هم گیرم نیامد و اینجا دستاوردی نداشتیم. 100 نفر هستیم 

و هرکس 3 دقیقه حرف بزند می شود 300 دقیقه.
بعد از پورکیانی، عزیزی خادم از اعضای هیات رییسه فدراسیون فوتبال صحبت 
کرد و گفت: من باید دو، سه نکته را بگویم. یکی بحث آقای طاهری که به نظرم 
در مبانی استانداردسازی است. هیات رئیســه برآیند مجمع فدراسیون است و 

این بحث ها آنجا شده است.
مهدی تاج نیز در این مجمع گفت: بند 42 اساسنامه متعلق به فدراسیون است 
که به رئیس کمیته مسابقات لیگ بر می گردد. طبق قانون AFC ما باید سازمان 
لیگ و باشــگاه ها را کاملا خصوصی کنیم. الان از نظر AFC صفدر حسینی 
همچنان مالک باشــگاه پرسپولیس اســت. خوشــبختانه قنبرزاده، ساکت، 
عابدینی و همچنین آل اســحاق و وکیل خود ســازمان لیگ در هیات رییســه 

سازمان لیگ حضور دارند و این نفرات در مجمع حضور دارند.
در ادامه بندهای گزارش مالی مطرح و تک به تک تصویب شد.

در ادامه ی مجمع، کفاشیان پرسید، کسانی که خواهان شکایت از صداوسیما 
هستند، دستهایشــان را بالا ببرند که اکثریت اعضا دست خود را بالا بردند و به 
این ترتیب تصویب شد تا سازمان لیگ از صدا و سیما به دلیل بحث حق پخش 
شــکایت کند. در ادامه مجمع فدراســیون فوتبال، درباره موضوع پولشویی و 
آموزش کارکنان بحث هایی مطرح شــد کــه تاج عنوان کرد مســئول مبارزه با 

پولشویی انتخاب شود و به او نیز حکمی بدهند.
اسلامیان هم در مجمع فدراسیون فوتبال گفت: ابتدا درباره بحث حسابرسی 
یک چیز بگویم. اصولا حسابرســی به دنبال اســتاندارد ســازی سیستم است. 
پیشنهادی بود که دوستانی که علاقمند هســتند وقت جلسه گرفته نشود، به 
فدراسیون بیایند و بحث کنند. در ادامه در آن کارگروه بحث ها جمع شود و وقت 
دوستان برای بحث های فنی و تخصصی گرفته نشود. نکته دومی که می خواهم 
بگویم این اســت که مهم ترین موضوعی که امروز اشاره شد اظهارات وزیر بود. 
ایشــان بحث حق پخش را مطرح کردند. این خبر و اقدام از صدها مسئله برای 
فوتبال کشــور مهم تر اســت. همه جای دنیا 50-60 درصد پول فوتبال از حق 
پخش اســت. متاســفانه حق ما را نمی دهند چون صدا و ســیما یک مجموعه 
انحصاری مثل خودروســازی اســت که حق ما را نمی دهد. خودروسازی هم 
همین است که 120 هزار کشته در جاده ها می دهیم. با توجه به قیمت و سطح 
فوتبال ما، نمایندگان AFC بیایند تا قیمت حق پخش ما را مشخص کنند. اگر 
همه وقت خود را روی این مسئله بگذاریم بزرگترین خدمت را به فوتبال کرده ایم. 

اگر این مسئله حل نشود، ما همیشه مجبوریم از این بنگاه به آن بنگاه برویم.
وی ادامه داد: ســیزده ســال پیش این مســئله مطرح شــد و در مجلس و در 
نهایت در مجمع تشــخیص مصلحت این مسئله رد شد. ما در آخرین جلسه ای 
که با دوستان داشــتیم، صحبت بر این بود که اگر این بحث بار دیگر به مجمع 
تشــخیص مصلحت برگــردد، به نتایج خوبی می رســد. باید ســعی کنیم همه 
نمایندگان همراه شوند تا به سلامت از مجلس عبور کند و اگر از آنجا عبور کرد، 

حداقل 5-6 برابر وضعیت فعلی بهتر می شود.
در ســاعت 16:18 گزارش مالی و حسابرســی با درخواســت کفاشیان به رای 
گذاشته شــد و مورد تایید اعضا قرار گرفت. گفتنی است که ابهامات زیادی در 
گزارش های مالی وجود داشته که در این جلسه تغییرات وارد شده قرائت شد و 

در نهایت با موافقت اعضا تایید شد.
همچنین بودجه فدراســیون فوتبال هم در این جلسه تصویب شد. این بودجه 

چیزی حدود 50 میلیارد تومان است.
بعد از خارج شــدن بحث اساسنامه از دســتور کار مجمع فدراسیون، کفاشیان 
رای گیری ای برای حسابرس و بازرس انجام داد و در نهایت حسابرس و بازرس 
شــرکت فعلی باقی ماندند و قرار شد بحث مورد اشــاره قنبرزاده دوباره بحث و 

مصوب شود.
در ادامــه رضاییــان مدیرعامل ملــوان از واگذاری ســاختمان به اســتقلال و 
پرســپولیس دفاع کرد و گفت: خیلی از جاهایی که نمی دانند فوتبال چیست به 
عشــق استقلال و پرسپولیس به فوتبال نزدیک می شــوند و باید ملی مسائل را 

دید. البته مدیرعامل سایپا با او مخالفت کرد.
در همین لحظات عابدینی در حال راه رفتن میان صندلی ها و صحبت کردن با 

برخی حاضران بود که با درخواست کفاشیان روی صندلی اش نشست!
در پایان مجمع فدراســیون فوتبال و بعد از موکول شــدن انتخابات فدراسیون 
فوتبال به ســال آتی، اعضا با واگذاری ســاختمان به اســتقلال و پرسپولیس 

مخالفت کردند.
به این ترتیب مجمع امروز فدراسیون فوتبال دو خروجی مهم داشت. یکی اینکه 
اصلاح اساس نامه که مورد نظر فدراسیون فوتبال بود و با مخالفت وزارت ورزش 
روبه رو شده بود از دســتور کار خارج شــد و دیگری اینکه انتخابات فدراسیون 
فوتبال به سال 95 کشیده شد. این در حالی است که وزارت ورزش تاکید داشت 
این انتخابات تا پایان سال برگزار شــود. البته کفاشیان امروز گفت که به خاطر 
انتخابات فیفا و مجلس در اسفندماه، وزیر ورزش هم با تعویق انتخابات موافقت 

کرده است.

چهره روزاینستوگرافی

تعدادی از هواداران مسی در 
شهر مادیرا، زادگاه رونالدو، 
نام و شماره او را با اسپری روی 
مجسمه رونالدو حک کردند.

خبر آخر

جواد رفوگر درگذشت
جواد رفوگر پیشکســوت با ســابقه کشتی ظهر امروز 
)چهارشنبه( درگذشت . جواد رفوگر، رییس انستیتو 
کشتی ایران و عضو شورای فنی تیم های ملی کشتی 
آزاد که مدتی به بیماری سرطان دچار شده بود، ظهر 
امروز در بیمارســتان آتیه تهران درگذشت. رفوگر که 
سال ها سابقه ریاســت و دبیری فدراسیون کشتی را 
داشته است در این سال ها خدمات شایانی به کشتی 
کشور کرد و مدارج علمی و ورزشی را پله پله طی کرد. 
رفوگر که در زمان ریاست رسول خادم در فدراسیون 
کشتی به عنوان رییس انستیتو کشتی مشغول به کار 
بود حدود دو سال قبل به بیماری سرطان مبتلا شد و 

سرانجام ظهر امروز دار فانی را وادع گفت.
همچنین رســول خادم رئیس فدراسیون کشتی در 
پیامی درگذشت اســتاد ســید جواد رفوگر را تسلیت 

گفت.

هازارد، با ارزش ترین 
فوتبالیست لیگ جزیره

ادن هازارد، ستاره بلژیکی باشگاه چلسی، از سوی 
مرکز بین المللی مطالعات ورزشی به عنوان باارزش 
تریــن و گران تریــن بازیکــن لیگ برتــر انگلیس 
معرفی شــد. این مرکز برای هازارد، رقمی نزدیک 
بــه 126 میلیون یــورو در نظر گرفتــه و ارزش این 
بازیکن را چنیــن تخمین زده اســت. جالب اینکه 
هازارد در فصل جــاری روزهای کابــوس واری را 
سپری می کند. پس از هازارد، هری کین، پدیده و 
ستاره باشــگاه تاتنهام با 90 میلیون یورو قرار دارد.  
بدین ترتیب می تــوان پیش بینی کرد که باشــگاه 
رئــال مادرید برای جذب هازارد در تابســتان آینده 
کار ساده ای نخواهد داشــت. زیدان، مربی جدید 
رئال مادریــد همواره از علاقه خود برای جذب این 
ســتاره بلژیکی ســخن گفته و طبق ادعای رسانه 
های اســپانیایی، هازارد و پوگبــا، مهمترین گزینه 
های خرید رئال در نقل و انتقالات تابســتانی آینده 

به حساب می آیند.

 رودی گارسیا 
از آ اس رم اخراج شد

باشــگاه رم دقایقی پیش، اخراج ســرمربی خود را 
تایید کرد. گارســیا که ســال 2011 بــه همراه لیل 
قهرمان لیگ فرانســه شــده بود، ســال 2013 به 
عنوان ســرمربی گرگ ها انتخاب شــد.او در فصل 
اول حضورش در رم، در 10 بــازی اول 10 پیروزی 
کسب کرد و رکورد پیروزی های متوالی را شکست. 
در پایان فصل نیــز در رده ی دوم لیــگ را به پایان 
رســاند. او فصل گذشته نیز عملکرد خوبی داشت و 
به همراه رم بار دیگر نایب قهرمان ایتالیا شد. با این 
حال، نتایج ضعیف در این فصــل، در نهایت باعث 
اخراج ســرمربی فرانســوی از نیمکت رم شد. جیم 
پالوتا، رئیس باشگاه رم در بیانیه ای عنوان کرد:"از 
ســوی خودم و همــه در باشــگاه رم، می خواهم از 
رودی گارسیا برای تمام تلاش هایش در باشگاه رم 
تشکر کنم. روزهای خوبی را با او سپری کردیم ولی 
معتقدیم که زمان تغییر فرا رسیده است." تا معرفی 
مربــی جدید، آلبرتــو ده روســی رم را تمرین خواهد 
داد. امروز لیپی از بازگشــت به مربی گری صحبت 
کرد و او می توانــد یکی از گزینه های جدی رم برای 

ادمه فصل باشد.

4 بازیکن در سبد خرید 
زمستانی چلسی

باشــگاه چلســی قصد دارد یک مهاجم جدید برای 
تقویت فاز تهاجمی خود در نقل و انتقالات زمستانی 
خریداری کند. نشــریه تایمز امروز در گزارشی ویژه 
ادعــا کرد که باشــگاه آبی پــوش لندن بــرای این 
منظــور روی 4 بازیکن نظر مثبــت دارد که یکی از 
آنها امانوئل آدبایور، مهاجم توگویی 31ساله سابق 
تاتنهام است. آدبایور به تازگی قراردادش را تاتنهام 
را فسخ کرده و بازیکن آزاد محسوب می شود.  دیگر 
گزینه های چلســی این نفرات هســتند: جکسون 
مارتینز، مهاجم کلمبیایی باشــگاه اتلتیکو مادرید، 
جیمی واردی، پدیده باشــگاه لســتر سیتی و سیدو 
براهینو، مهاجم باشــگاه وســت برومویچ آلبیون. 
چلسی از زمان اخراج مورینیو و روی کار آمدن گاس 
هدینیک، دچار تحولی مثبت شــده و با کسب نتایج 

خوب خود را از ته جدول جدا کرده است.

طارمی به جای بیرانوند
باشــگاه نفت تهران امروز با پیوســتن علیرضــا بیرانوند به 

باشگاه پرسپولیس تهران موافقت کرد. اما نفتی ها 
برای این انتقال نه یک مبلغ قابل توجه که یکی 

از ستاره های باشگاه پرسپولیس را می خواند. 
گویــا منصــور قنبــرزاده، مدیرعامــل نفت 
اعلام کرده حاضر است بیرانوند را با مهدی 
طارمی مهاجم گلزن و ســتاره پرســپولیس 

معاوضه کند. پیشنهادی که احتمالا از سوی 
پرسپولیسی ها رد می شود.

بازی بدون برد در مجمع
ورزشگزارش کامل مجمع سالانه فدراسیون فوتبال


